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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért halogatja a kormány a 2021 őszén indult 
napelemes pályázat támogatási összegének kifizetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hvg.hu oldalon található „Csődközelben a napelemes cégek, mert az állam egyetlen pályázónak
sem fizette még ki a rég elnyert támogatást„ című cikk arról szól, hogy „hiába nyertek sokan ingyen
napelemet a több mint két éve indult pályázaton, az állam csak nem akar fizetni, ezért leállt sok a
kivitelezés, csődközelben van számos – és már csődbe is ment néhány – napelemes vállalkozás. A
Magyar Napelem Napkollektor Szövetség 12 pontos követeléslistával szeretné elérni a rendezést.”:

„Csődközelbe kerültek a napelemes cégek, mert az állam évek óta halogatja, hogy kifizesse a 2021
őszén indult korábbi napelemes pályázat támogatási összegeit – hívta fel a figyelmet a napokban
Magyar Napelem Napkollektor Szövetség (MNNSZ), amely a napelemesek 12 pontját meghirdetve
szeretné elérni a helyzet rendezését.

A problémáról, hogy az állam még egyetlen nyertes pályázónak sem fizette ki a támogatást – csak
az előlegek folyósítása indult meg, de az is jó nagy késéssel –, a hvg.hu is írt korábban, az MNNSZ
pedig a héten tette közzé 12 pontját aznap, amikor döcögve ugyan, de végül csak elindult az újként
meghirdetett,  de  valójában  a  korábbi  pályázat  második  ütemének  forrásai  átcímkézésével  kiírt
napelemes és energiatárolós pályázat.

(…)

Arra  szeretnénk  vele  felhívni  az  érintett  szervezetek,  jogalkotó  figyelmét,  hogy  segítsenek  ezen
akadályok elhárításában és biztosítsák a napenergia felhasználásnak minél szélesebb lehetőségét –
idézték a napelemes 12 ponttal kapcsolatban Szilágyi Lászlót, az MNNSZ alelnökét.”

 



Kérdezem Önt:

Miért  halogatja  a  kormány  a  2021  őszén  indult  napelemes  pályázat  támogatási  összegének
kifizetését?
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